

國立中山大學理學國際博士學位學程課程委員會設置要點
Establishment Guidelines for the Curriculum Committee of International Ph.D.
Program for Science, National Sun Yat-sen University

101 年 1 月 12 日 100 學年度第 2 次學程會議訂定
Enacted at the 2nd Meeting of Committee of academic year 100, on January 12, 2012

101 年 3 月 5 日 100 學年度第 3 次校課程委員會修正後通過
Amended and approved by the 3rd University Curriculum Committee of academic year 100, on March 5, 2012

101 年 3 月 19 日 第 131 次教務會議通過
Approved at the 131 Meeting of Academic Affairs on March 19, 2012

106 年 3 月 31 日 105 學年度第 2 次學程會議修訂
Revised at the 2nd Meeting of Committee of academic year 105, on March 31, 2017

107 年 3 月 26 日 106 學年度第 2 次學程會議修訂
Revised at the 2nd Meeting of Committee of academic year 106, on March 26, 2018

107 年 4 月 19 日 106 學年度第 2 次院課程委員會議通過
Approved at the 2nd College Curriculum Meeting of academic year 106, on April 19, 2018

107 年 5 月 14 日 106 學年度第 4 次校課程委員會通過
Approved by the 4th University Curriculum Committee on May 14, 2018

108 年 5 月 24 日 第 156 次教務會議修正通過
Amended and approved at the 156 Meeting of Academic Affairs on May 24, 2019

- 一、 為提昇課程品質，強物理學國際博士學位學程（以下簡稱本學程）課程架構與內容，依本校「課程委員會設置要點」訂立本要點。

The Guidelines are established in accordance with the “Curriculum Committee Establishment Guidelines” of National Sun Yat-sen University (NSYSU, hereinafter the University) to improve the quality and enhance the structure and content of the curriculum of the International Ph.D. Program for Science (IPPS, hereinafter the Program).

- 二、 本學程課程委員會，由學程主任為當然委員並擔任召集人，邀請理學院及相關系所專任助理教授以上之教師五至九位組成之。任期一年。

The chairman of the Program is the ex officio member and acts as the convener of the Curriculum Committee of IPPS (hereinafter the Committee). The Committee members are consisted of five to nine full-time faculty members with rank of assistant professorship or higher in the College of Science or other related departments/institutes, invited by the chairman of IPPS with tenure of one academic year.

- 三、 本委員會召開課程規劃會議時，得邀請學生代表一名、校外專家學者(含業界代表 1 至 2 人)，且必要時得邀請相關教師參與相關會

議案之討論。

When the Committee convenes a curriculum planning meeting, one student representative, professional experts/scholars outside the University (including one to two representatives from industries), and relevant teachers may be invited to discuss various proposals when necessary.

- 四、 本委員會之執掌依本校「課程委員會設置要點」中之「系級課程委員會」之職責執行。

The duties of the Committee are executed according to the “Duties of Department-Level Curriculum Committee” mentioned in the “Curriculum Committee Establishment Guidelines in NSYSU”.

- 五、 相關決議經學程會議通過後送院課程委員會審議之。

All related resolutions must be approved by the committee of IPPS before being submitted to the College Curriculum Committee Meeting for further review.

- 六、 本要點未盡事宜，參照有關法令規定辦理。

All matters not mentioned in the Guidelines shall conform to related laws and regulations.

- 七、 本要點經學程委員會審議通過後，再送院及校課程委員會、教務會議核備後實施，修正時亦同。

The Guidelines were reviewed and approved by the Committee of IPPS before forwarding to the Curriculum Committees of the College and the University, as well as the University Meeting of Academic Affairs for ratification and implementation. All amendments and revisions follow the same process.